Indications:

EDTA solution (17%); necessary for the removal of the smear layer and dentin mud.

Instructions for use:

- 1. Select desired size syringe and irrigation tip.
- 2. Fill syringe with EDTA (10mL recommended). 3. Irrigate as desired.
- 4. Remove and dispose of irrigating tip from the syringe.

5. Dispose of syringe after use.

Use and Storage:

- For dental use only.
- · This medical device should not be used after the expiration date.

Warnings:

- ** Not to be used as an oral rinse. **
- · Always replace cap after use.
- · Avoid contact with skin and eyes. · Keep out of the reach of children.
- · Store at room temperature.
- · Not for injection.



Causes mild skin irritation. Causes eve irritation. May be harmful if swallowed. Wash hands thoroughly after handling. Wear protective gloves and eye protection. Follow all government regulations for waste disposal. Prevent rewaste to the environment if possible. Do not flush waste into sewer or waterways. FIRST AID: IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do so. Continue rinsing. IF ON SKIN: Wash with plenty of soap and water.

Manufactured for / Fabriqué pour Brasseler U.S.A. Dental, LLC One Brasseler Blvd Savannah, GA 31419 U.S.A.



Inter-Med, Inc 2200 South St. Racine, WI 53404 U.S.A. Tel: +1-262-636-9755

Made in IIS

R.5465









2°C 1 30°C 88°F Rx Only Usage professionnel

Indications:

Solution EDTA (17 %) pour l'élimination de la boue dentinaire.

Notice d'utilisation :

- 1. Sélectionner la seringue de la taille souhaitée et l'embout d'irrigation.
- 2. Remplir la seringue avec la solution EDTA (quantité recommandée 10 ml).
- 3. Irriguer autant que nécessaire. 4. Enlever l'embout d'irrigation de la seringue et le jeter.
- 5. Nettoyer et désinfecter la seringue à chaque changement de patient.

Utilisation et conservation :

- · Réservé à un usage dentaire
- · Ce dispositif médical ne doit pas être utilisé audelà de la date de péremption

Avertissements:

- ** Ne pas utiliser en tant que solution de rinçage orale. **
- · Toujours reboucher après utilisation.
- · Éviter tout contact avec la peau et les veux.
- Conserver hors de la portée des enfants.
- Conserver à température ambiante.
- · N'est pas conçu pour les injections.

AVERTISSEMENT !



d'ingestion. Se laver soigneusement les mains après manipulation. Porter des gants de protection et des lunettes de protection. Respecter toutes les réglementations gouvernementales relatives à l'élimination des déchets. Éviter autant que possible le reiet dans l'environnement. Ne pas jeter les déchets à l'égout ou dans les cours d'eau. PREMIERS SECOURS: EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU: laver abondamment à l'eau et au savon.

EDTA

Disodium Ethylenediaminetetraacetate

17% EDTA Solution

For removal of smear layer and dentin mud

Formulated with ideal pH for optimal chelation

Solution d'EDTA 17%

Pour éliminer la couche de boue et la boue dentinaire

Formulé avec un pH idéal pour une chélation optimale



BRASSELER **USA**°

32 oz (960mL)